ORA Offers 2024

For Newly Issued credit Cards for ORA residents

- Offer is valid from 8th of August 2024 till 30th of September 2024 on credit cards.
- Newly issued Platinum & World cards will enjoy free POS transactions up to EGP 500 when using Pay with Rewards.

| Card Type | Bonus Points | Equiv. Value |
|-----------|--------------|--------------|
| Platinum | 50,000 | EGP 250 |
| World | 100,000 | EGP 500 |

- Offer is for newly issued credit cards for ORA residents only.
- Standard/Standard FCB/Titanium/Corporate and Supplementary cards are excluded from this offer.
- Credit cards issued after end of September will not be eligible for the
 offer even if the client applied his request during the campaign period
 in case all required supporting documents were not provided to the
 bank within the campaign duration.

Spend Campaign for existing & newly issued credit cards

- Get a chance to win a glide or shopping vouchers worth (voucher 6,000 EGP) when you spend using your Emirates NBD Mastercard Credit Card till end of September 2024.
 - The customer with the highest count of transactions will win a glide. Eligible card types (titanium, Platinum & world).
 - Two customers with highest count of transactions from each card type (titanium, Platinum & world) will have a chance to win a shopping voucher.
 - Enjoy 5% cashback on all the executed international transactions, the offer is valid till the 15th of September 2024.
 - Pay your school or university tuition fees in addition to stationaries and school supplies with ease with your Emirates NBD credit card, with flexible installments over 6, 12 and 18-months with 0% interest.

Installment Offer for existing & newly issued credit cards

• 0% installments Offer for all ORA residents card holders:

Enjoy 0% installments on:

- Academy tuition fees
- ZED club subscription fees
- Maintenance fees of the residential units

One time administrative fee will be applied for each tenor from 6 to 36 month as per below table:

| Tenor | administrative fee |
|-----------|-----------------------|
| 6 months | 6.50% |
| 9 months | 9% |
| 12 months | 11.50% |
| 18 months | 15.50% |
| 24 months | 20% |
| 36 months | 26.50% |

عروض 2024 ORA

عرض الإنفاق لبطاقات الانتمان الحالية والصادرة حديثًا للمقيمين في ORA

- العرض سارى من 8 اغسطس 2024 حتى 30 سبتمبر 2024 على البطاقات الائتمانية.
- ستتمتع البطاقات البلاتينية و وورك الصادرة حديثًا بمعاملات مجانية عبر نقاط البيع تصل
 إلى 500 جنيه مصري عند استخدام الدفع ب Points Plus.

| القيمة | نقاط المكافأة | نوع البطاقة |
|---------------|---------------|-------------|
| 250 جنيه مصرى | 50,000 | بلاتينوم |
| 500 جنیه مصری | 100,000 | وورلد |

- العرض مخصص لبطاقات الائتمان الصادرة حديثًا للمقيمين في ORA فقط
- العرض لا يشمل بطاقات الكلاسيك/برشلونة الكلاسيكية/التيتانيوم/الشركات و البطاقات الاضافية.
- لنَّ نكون البطاقات الانتمانية الصادرة بعد نهاية شهر سبتمبر مؤهلة للاستفادة من العرض حتى لو قام العميل بتقديم طلبه خلال فترة الحملة في حالة عدم تقديم جميع المستندات الداعمة المطلوبة للبنك خلال مدة الحملة.

- احصل على فرصة للفوز جلايد أو قسائم تسوق بقيمة (قسيمة بقيمة 6,000 جنيه مصري) عند الإنفاق باستخدام بطاقة ماستركارد الانتمانية من بنك الإمارات دبى الوطنى حتى نهاية سبتمبر 2024.
 - العميل الذي لديه أكبر عدد من المعاملات سوف يفوز بالجلايد. أنواع
 البطاقات المؤهلة (التيتانيوم والبلاتينية و وورلد).
- سيكون لدى اثنين من العملاء اللذان لديهم أكبر عدد من المعاملات من كل
 نوع بطاقة (التيتانيوم والبلاتينية و وورلد) فرصة للغوز بقسيمة تسوق.
- استمتع بكاش باك 5% على جميع المعاملات الدولية المنفذة، العرض ساري
 حتى 15 سبتمبر 2024.
- دلوقتي تقدر تدفع المصاريف الدراسية للمدرسة أو الجامعة بالإضافة إلى
 الادوات المكتبية والمستلزمات المدرسية بسهولة مع بطاقتك الانتمانية من بنك
 الإمارات دبي الوطني واستمتع بأقساط مرنة على 6 أو 12 أو 18 شهراً بدون
 فوائد.

عرض التقسيط لبطاقات الانتمان الحالية والصادرة حديثاً

• عرض التقسيط بفائدة 0% لجميع حاملي البطاقات لعملاء ORA

- استمتع بالتقسيط بفائدة 0% على:
 - -الرسوم الدراسية للأكاديمية
 - رسوم الاشتراك في ناديZED
 - -رسوم صيانة الوحدات السكنية

سيتم تطبيق رسوم إدارية لمرة واحدة لكل فترة تتراوح من 6 إلى 36 شهرًا وفقًا للجدول أدناه:

| الرسوم الإدارية | مدة التقسيط |
|-----------------|-------------|
| 6.50% | 6 شهور |
| 9% | 9 شهور |
| 11.50% | 12 شهر |
| 15.50% | 18 شهر |
| 20% | 24 شهر |
| 26.50% | 36 شهر |